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hiszen mint mondtad is, eddig is jól vezette a várost, nem 
hiszem, hogy szándékában áll az elkövetkezendő 3-4 hónapot és 
az eddigi megítélését a város előtt elrontani.
Nem úgy kell eldönteni, hogy mennyi időt fog eltölteni a 
parlamenti ügyekkel és mennyit fog a város érdekében 
tevékenykedni. Ha előre feltételezés nélkül úgy látjuk, hogy 
ez nem megy, akkor már gondolkodhatunk ezen a problémán. 
Mégis úgy gondolom, hogy erre a hátralévő rövid időre az új 
helyhatósági választásokig teljesen helyénvaló lenne az, ha a 
polgármester a helyén maradna és ellátná a polgármesterséget 
is. Az önkormányzati törvény szerint a polgármester bármilyen 
akadályoztatása esetén az alpolgármester látja el a 
teendőket. Van egy hivatalban lévő megválasztott 
alpolgármesterünk, aki nagymértékben át tudja venni az 
ügyeknek az intézését természetesen bizonyos korlátokon 
belül. Nem tartom helyén-valónak megelőlegezni ezeket a 
feltételezéseket.
L e s  z k o v s z k i  Tibor
Van-e még megjegyzés?
F a r k a s  László
Úgy érzem, hogy ezt a két funkciót, ha más lehetőség nincs, 
biztos, jobban ellátná Polgármester úr, mintha valaki új 
belecsöppenne egy hivatalai munkába arra a három hónapra. 
Mert át kellene venni azt az egész folyamatot, amit eddig Te 
intéztél. Abban azonban egyetértek Bátor úrral, hogy amennyi 
lehetőség van rá, inkább csak polgármesterséggel foglalkozz.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Köszönöm az elhangzott véleményeket. Annyit tudok ígérni, 
hogy egyelőre azt szeretném követni, amit elmondtam. 
Megfelelni a parlamenti munkának is és itt úgy végezni a 
munkám, hogy törést ne okozzak.
Június 10-én voltunk fenn a Környezetvédelmi Minisztériumban, 
sikerült két alapdokumentum megszövegezésében megegyezni, úgy 
mint a jegyzék, ami az alapja a szerződés megkötésének a két 
kormány között és a másik az úgynevezett jogi kérdőív, de a 
kölcsönszerződés feltételeit tartalmazó dokumentumot is 
áttekintettük. Abban végleges álláspont nem született, 
ugyanis itt a folyósító banknak a megnevezése is szükséges 
lesz. A közeljövőben kerül egyeztetésre. Négy minisztérium 
érintett benne, kormányhatározat alapján kettő, a 
Pénzügyminisztérium és a KTM van nevesítve. A program 
végrehajtásához szükségeltetik a végrehajtó szervezet 
legfelső szintű testületének megnevesítése, ahol a 
Környezetvédelmi Minisztérium, Pénzügyminisztérium, Magyar 
Nemzeti Bank, Belügyminisztérium, Közlekedési, Hírközlési és 
Vízügyi Minisztérium, valamint önkormányzatok képviselői név
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szerinti megnevesítése, megbízólevéllel történő ellátása. 
Ekkor már a japán fél is konkrétan tudja, hogy kivel kell 
tárgyalni.
Simon Márton Péter asztalán otthagytuk az anyagot, de még a 
héten külföldön van. Nem hivatalosan megkapták az előbb 
említett dokumentumot a japánok, de hivatalos jegyzékváltás 
nem mehet ki a nagykövetségen keresztül, mert ez a 
feljogosítás és az ezalapján történt aláírás nem történt meg.
Részemről ezek voltak a legfontosabb mondanivalók. Jegyző úr 
kíván-e valamit mondani?
Dr. C z e i d l i  István
Nem.
C s ő v á r i  János
Az én választókörzetemben az ottélők kérésére tartottam egy 
fórumot. A telefonnal kapcsolatban azért kérdeztem meg a Rigó 
urat, mert telefon vonatkozásában egy meglehetősen érdekes 
helyzet alakult ki.
Nem tudják elfogadni azt a szisztémát, hogy egy évben egyszer 
van a Képviselőtestületnek közmeghallgatása és sem a 
választók és sem a képviselők, irodavezetők nem találkoznak a 
város-lakókkal. Véleményem szerint nem lehet ilyen 
távkapcsolatban lenni a választópolgárokkal. Biztosan lehetne 
ezen valamennyire változtatni. Rendkívül sok kritikát 
kaptunk, ami elgondolkodtató. Elsősorban a nem listán 
fölkerülteknek ajánlom a jövőt illetően is a sokkal 
intenzívebb kapcsolatfenntartást, hogy az ott fölmerült 
kérdésekben érdemben tudjunk valamit csinálni.

L u k á t s András
Korábbi testületi ülésen kértem, hogy a Rákóczi úton a 
gödröket csináljuk meg. Akkor elhangzott, hogy már fűrészelik 
az aszfaltot, de azóta semmit nem csináltak.

L a n c z m a n n  József
Folyamatban van ez a munka. Folyamatosan csináljuk.

C z i f r a László
Munkahely-teremtő pályázat kiírásakor feltételként szabjuk 
meg, hogy egy év után elbíráljuk, hogy a nyertesek mennyiben 
tettek eleget a pályázati kiírásnak. Azt hiszem, hogy most, 
amikor a ciklusnak vége lesz, félbehagyva nem lehet 
itthagyni, tehát meg kellene vizsgálni, hogy ki mennyiben
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tett eleget annak, amit elvállalt. Azt hiszem, hogy mi csak 
úgy nem ajándékozhatjuk oda a 100 ezer forintokat. Aki nem 
teljesítette az elvállaltakat, kötelezni kellene a 
visszafizetésre.
Szerződést kötöttünk a Péti Szabadtéri Színpad bérbeadásával 
kapcsolatosan. Meg volt határozva, hogy évenként milyen 
munkákat kell a bérbevevőnek elvégezni, erről nem kaptunk 
tájékoztatást, hogy ezt valaki leellenőrizte volna. Mi van 
vele? Ez is a város vagyona, ne hagyjuk tönkremenni!

L e s z k o v s z k i  Tibor
Augusztusi testületi ülésen a Városrendezési Bizottság és 
Városgazdálkodási Iroda számoljon be a Szabadtéri Színpadon 
két év alatt elvégzett feladatokról, a pillanatnyi állagról 
és hogy milyen tevékenység folyik. Másrészt a pályázatot 
nyert vállalkozók adjanak be augusztus közepéig elszámolást 
arról, hogy mit végeztek és a Pénzügyi Bizottság döntsön 
arról, hogy ténylegesen kit ellenőriz le, amennyiben az 
elszámolását nem fogadja el.

P a t o n a i József
Úgy emlékszem, hogy erre van testületi határozatunk. Azt 
javasolom, hogy készüljön el ez a javaslat augusztus végéig, 
akkor megnézzük és szeptemberi ülésre be lesz terjesztve.

L u k á t s András
Én úgy gondoltam, hogy augusztusi testületi ülésen lenne 
napirend.
P a t o n a i József
Akkor javasolom, hogy kérjük meg az Irodát, hogy szólítson 
fel mindenkit július 31-i határidővel az elszámolásra, és 
kerüljön be az augusztusi testületi ülést előkészítő Pénzügyi 
Bizottsági ülésre.
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A Képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Irodát, hogy 
az augusztusi képviselő-testületi ülésen számoljon be a 
Szabadtéri Színpadon két év alatt elvégzett feladatokról, a 
pillanatnyi állagról és hogy milyen tevékenység folyik.

S a j t o s  János
Ha Inotán a közvilágítás be van jelentve, annak a 
megjavítását egyáltalán nem ellenőrzik? Azt hiszem ez több 
bejelentés után sem lett elvégezve.

S z a t h m á r y  Kálmán
Inotai közvilágítás munkálata el lett végezve, Sajtos űr 
legutóbbi bejelentése után kimentünk, leellenőriztük, 6 
világítótest nem működik.
S a j t o s  János * ,
Másik hozzászólásom a közterület fűnyírásával kapcsolatos. 
Inotán ebben az évben a búcsútér kivételével fűnyírás még nem 
volt. Tudomásom szerint nemcsak az a közterület. A temetőnél, 
a faluból kivezető utak mellett, embermagasság fölött vannak 
a kórók, senki nem teszi rendbe, Inota térsége teljesen el 
van hanyagolva.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Nem ismerem a besorolást, de a Tóth Kálmánnal, illetve 
Szathmáry Kálmánnal légy szíves egyeztetsd, hogy kinek a 
tulajdonában vannak ezek a területek.

Dr. S z i l á g y i  Tibor
Június 9-én tartottuk meg a Környezetvédelmi Napot és ezzel 
kapcsolatban néhány szót szeretnék mondani. Emlékeztetném 
Képviselőtársaimat, hogy annak idején a Testület 100 ezer 
forintot határozott meg ennek a rendezvénynek a költségeire, 
mégpedig a Környezetvédelmi Alap terhére. Tudomásom szerint 
most van folyamatban a költségeknek az összesítése. Remélem, 
a következő testületi ülésre már be tudok számolni arról, 
hogy ez az egész megmozdulás mennyibe került.
Szeretném tolmácsolni a Polgármesteri Hivatal felé a 
köszönetemet, és szeretném, ha ezt valamilyen formában meg is 
örökítenénk, hogy igen jól sikerült rendezvény volt, tehát 
úgy néz ki, jó ötletnek tűnt, hogy a Péti Közösségi Házban 
rendeztük meg. Zökkenőmentesen sikerült lebonyolítani, igen 
nagy érdeklődés mellett csináltuk, és ugyancsak meg kell 
említeni a Városgazdálkodási Irodát, aki előkészítette és
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szervezte ezt a rendezvényt. Hadd említsem meg ezzel 
kapcsolatban Atthanassoff Ibolya nevét. Szeretném, hogy ha a 
Testület valamilyen formában a köszönetét nyilványítaná a 
Városgazdálkodási Iroda felé.
A résztvevők közül említeném még a Péti Nitrogénműveket, az 
Alukohót, az Erőművet, akik szintén voltak szívesek és 
résztvettek ebben a munkában, előadásokat tartottak. 
Amennyiben a Testület is úgy látja jónak, akkor egy 
köszönőlevél formájában nyugtázzuk az ő közreműködésüket.
P a t o n a i József
A Vízműben végzett munkáról szeretnék beszámolni.
Folyik a vállalat átalakításának a munkája. Elég nagy 
vitákkal és elég keserves munkákkal a megbízott szakértő 
elvégezte az összes vagyon felértékelését. A mostani értéke 
durván 4 milliárdnak vehető. Közmű és működtető vagyon értéke 
összesen 7-7 és fél milliárdra változott ennek az 
átértékelésnek a kapcsán. Pillanatnyilag a megalakuló 
részvénytársaság szindikátusi szerződésének és alapító 
okiratának a vitája folyik, ami egy csomó pénzügyi és jogi - 
időnként a két kategóriának az egymást is ütő 
követelménynek az összefésülése. A választott szakértő cég 
nem igazán boldogul a problémával, ennek elsősorban a pápai 
önkormányzatban van az oka, ugyanis nagyon nehéz egy olyan 
társasági szerződést megcsinálni, ami egy hosszűtávú működést 
és egy kiválást együttesen tud kiszolgálni.
A működtető vagyon és a Vízmű vagyon A és B típusú 
részvényekben testesült volna meg az előző tervek szerint. 
Most kiderült, hogy a társasági törvény valamelyik 
mellékpasszusával ellenkezik két ilyen típusú részvény 
kibocsátása. Ez valóban jogi probléma. Ennek áthidalására egy 
olyan megoldást választottunk, - amin pillanatnyilag 
dolgoznak, - hogy az egyes önkormányzatok birtokában lévő, 
fizikailag is birtokolt és az osztozásban is számításba 
vehető vagyontárgyak az átértékelt értéken és tételesen is 
fel lesznek sorolva. Tehát így nevesítve lesz tulajdonképpen 
a vagyon.
így az a fajta félelem és bizalmatlanság, ami végigvonul ezen 
az egész ügyön, hogy egy esetleges kiválásnál a bennmaradok 
nehogy rosszuljárjanak, milyen módon védjük ki, vagy 
szándékozunk kivédeni, hogy egy most azonos elnökkel történő 
átértékelés után ha valaki kiválik, akkor a most jóváhagyott 
és rögzített értékeket és műszaki berendezéseket viheti csak 
ki. Pillanatnyilag nincs idehozandó dolog, tehát ha egy - ott 
a vezető által elfogadott - kész dolog lesz, akkor azt ide 
hozzuk döntésre. Természetesen minden ottani határozat a 
delegáló képviselő-testületek jóváhagyása után lesz érvényes 
azzal együtt, hogy a Vízmű eredményes évet zárt és a működése 
is rendben zajlik, beleértve a beruházásokat is.



L e n g y e l  Csaba
Azt hiszem két nem túl költséges dolgot szeretnék kérni. 
Mindegyik a Rákóczi telepre vonatkozik. Az egyik a Bokányi 
utca meghosszabbításában, ahol földút következik a müút után. 
Ott már autóval borzasztó veszélyes menni, és motorral is 
nagyot lehet esni. Az autónál az a helyzet, hogy veszélyes rá 
az út, tengelytörés is előfordulhat. Jó lenne, ha ezt a 
bizonyos eltolást és feltöltést meg tudnánk csinálni. Azt 
hiszem, ez nem olyan nagy költség. Nincs abban túlzás, ha azt 
mondom, hogy ez így tovább nem tartható, mert az az út nem 
járható.
Ugyanezen a szakaszon semmi közvilágítás nem ég, tehát dupla 
a gond. Amennyiben ez nem túl nagy költséggel megoldható, 
szeretném, ha valamit lépnénk benne.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Szathmáry úr, feljegyezted?

S z a t h m á r y  Kálmán 
Igen.

M i s k o l c z i  Ferenc
Szeretném röviden tájékoztatni a Képviselő-testületet a 
Pétfürdőn kialakult telefonválságról. Pétfürdőn egy 
úgynevezett saját célú zárt körű telefonrendszer működik. Ez 
azt jelenti, hogy a MATÁV kezelésében és tulajdonában lévő 
telefon alközpontról működik a Nitrogénműveknek a belső 
telefonellátottsága és a lakótelepnek a telefonellátottsága. 
Tehát ez valamikor azért lett létrehozva, hogy a 
Nitrogénművek az embereit szükség esetén mobilizálni tudja. 
Valamikor ez ingyenes volt. Most már pénzbe kerül. Áprilisban 
tört ki a válság, amikor a MATÁV bejelentette, hogy ezentúl 
havonta 2400 forintot kell fizetni ÁFÁ-val együtt a 
telefonhasználatért. Ez nyilvánvalóan elviselhetetlenül magas 
teher. Jelenleg körülbelül 500-an rendelkeznek Nitrogénműves 
telefonvonallal. Információim szerint körülbelül 100-an írták 
alá, hogy továbbra is igényelni fogják.
Van egy Hírközlési Minisztériumi rendelet, ami alapján az 
ilyen zárt körű társaságok esetén a telekhatáron kívül a 
telefonhasználati díját 3700 forintban maximálja.
Ezzel kapcsolatban hosszas tárgyalások folytak január óta a 
MATÁV képviselőivel, sajnos a jobb belátásra - hogy ne legyen 
ilyen magas a díj - nem tudta a Nitrogénművek rábírni őket. 
Május eleje óta az önkormányzatot és a Polgármester urat is 
bevontuk ezekbe a tárgyalásokba nem sok eredménnyel. Tehát 
ilyen magas lesz az előfizetési díj. Ügy néz ki, hogy aki nem
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irta alá, nem vállalt 2400 forintos díjat, annál 
elképzelhető, hogy július 1-jétől elhallgatnak a 
telefonkészülékek. Ez a kisebbik probléma-.’ A nagyobbik az, 
hogy ha még kifizette volna is a péti telefonhasználók 
többsége ezt a 2400 Ft-os díjat, akkor pedig kérdéses, hogy 
augusztustól lesz-e telefon Pétfürdőn, ugyanis a 
Nitrogénművek saját belső ellátottságára egy új 
telefonközpontot fog létesíteni, ami már meg van rendelve és 
augusztus végén üzembe fog állni. Ez csak a gyáron belüli 
ellátottságot biztosítja, a lakótelepi ellátottságot nem.
Nagyon megkérdőjelezhető, hogy a MATÁV ilyen kevés 
résztvevővel és a költségek teljes további vállalásával a 
régi központot üzemeltetni fogja-e. Valószínű, hogy nem.

Erre vonatkozóan egy-két hete volt egy lakossági fórum 
Pétfürdőn. Sokkal előrébb nem jutottunk, de azért a 
lehetséges irányokat kijelöltük. Az egyik megoldás az lenne, 
hogy ha egy új zárt körű társaság alakulna arra az idq>r$, 
amíg a BakonyTel fővonalakkal meg nem oldja ezt a problémái:. 
A Nitrogén, a BakonyTel és az Önkormányzat esetleges 
részvételével egy újabb zárt körű saját célú telefontársaság 
alakulnak, amely erre az időre bérelne egy olyan 600-as 
modult, amely rácsatlakozna a Nitrogénművek telefonközpontra 
és erre a hátralévő időre biztosítaná Pétfürdőnek a telefon- 
ellátottságát .
A másik megoldás az lenne, hogy ha a BakonyTel belátná, hogy 
itt viszonylag a legkevesebb befektetésre és a legkevesebb 
fáradtságra lenne szükség ahhoz, hogy a Nitrogénes 
mellékvonalakat fővonallá alakítaná és három évig egy műszaki 
áthidaló megoldásként így üzemeltetné.
Mi azt kérnénk, hogy az Önkormányzat részéről is legyen meg a 
megfelelő konstruktív hozzáállás ehhez a témához és a 
pétfürdői közösség a Polgármester űr részéről megfelelő magas 
szinten legyen képviselve ezeken a tárgyalásokon is.

L e s z k o v s z k i  Tibor 
Egyéb bejelentés, észrevétel?

C s ő v á r i  János
A Bartók Béla út végén, ahogy vége van a bitumenes útnak, 
kezdődik a földes út és ott van egy vízátfolyás ami a felső 
városrészről jön. A víz elég mélyen kimosta már a medret, és 
ott akár tengelytörés is könnyen előfordulhat. Meg kellene 
nézni, hogy mit lehetne tenni. Megígérték az ott lakók, hogy 
szívesen beszállnának, ha egy műtárgy lehelyezéséről van szó.
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S z a t h m á r y  Kálmán
Igazság szerint azt végig ki kellene tisztítani. Ennek az a 
gondja, hogy a csapadékvíz-elvezető ároknak a fenékszintje 
magasabb, mint a körben lévő telkeké.

L e s z k o v s z k i  Tibor 
Mióta ismeritek ezt a problémát?

S z a t h m á r y  Kálmán 
Körülbelül két éve. 
L e s z k o v s z k i  Tibor 
Mikorra várható a megoldás?

S z a t h m á r y  Kálmán 
Fél év, míg megcsináljuk.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Az a javaslatom, hogy amikor a Közüzemi Vállalat a 
Városrendezési Irodában a következő havi munkaterv tervezetét 
leteszi 20-a tájékán, én addig nem írom alá, amíg a 
véleményeteket nem teszitek rá, ami egyeztethető. Ne utólag 
legyen ez a probléma, hanem előre.
L u k á t s András
Azt szeretném megkérdezni, hogy milyen arányban van a 
normális telefon és a nitrogénes telefon Péten?

L e s z k o v s z k i  Tibor
480 a külteleki alközponti telefon.
Az első szünetben még mindig azt közölték, hogy bár a 
vezérigazgató úr visszajött, de nem tud vele foglalkozni, 
mert rengeteg elfoglaltsága van. Leblokkolta itt a 
szervezését a Péti Nitrogénművek, amikor oda küldött 
fellebbezést az összes közbülső lépcsőt kihagyva, ugyanis a 
Soproni MATÁV igazgatóság osztályvezetője küldte a 
megállapodást módosító indítványt, amiben 1700 forintos 
kedvezménnyel a 2000 forintos május 1-jétől szóló ajánlatát 
megtette.
Sopronban van a másodfok a soproni igazgatónál, ő közölte 
velem egy heti alkudozás után, hogy "mivel ott van a
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vezérigazgatónál a fellebbezés, majd ha ő dönt, és ideteszi 
nekem a döntési jgosultságot vissza, akkor döntök".
Pillanatnyilag nem született döntés, a kategória szabadáras. 
A 480 telefon-használóval a Péti Nitrogénművek Rt-nek van 
szerződése, a központ használatára pedig a MATÁV-val a 
Nitronénművek Rt-nek, tehát a lakosságnak direkt kapcsolata a 
MATÁV-val nincs. Ezért volt a lakossági petíció, hogy őket 
nem érdekli a MATÁV-nak az ajánlata, mert ők a Nitrogén Rt- 
vel vannak szerződéses jogviszonyban. Ők viszont hasonló 
szerződés-módosítást hajtanak végre.
A 480 mellék állomási vonalnak Várpalotán fő vonallá 
tételének egy akadálya van, mégpedig az, hogy a belső két 
ezres központ le van terhelve. Hiába van meg a hálózat, 
központi háttere nincs. Nem tudják megvalósítani, csak 
várpalotai központbővítéssel.

M i s k o l c z i  Ferenc
» iA Nitrogénművek 20 fővonalat átadna a 40-ből. Ez a húsz 

fővonal most valahogy bejön Várpalotára. Nem mind a 480 jönne 
direktben Várpalotára, hanem lenne egy átalakító rendszer, 
ami a 20 közül az éppen meglévő szabad vonalra ezt 
rákapcsolná és azon jönne be a palotai központra. így lenne 
fővonal belőle.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Ez azt a szolgáltatást nem tudja adni, amit garantáltan ad 
egy fővonal.
B á t o r  Antal
Polgármester úr kapott egy levelet egy piackutató intézettől, 
érintve van benne az Önkormányzat is. Lesz-e rá valami pénz?

L e s z k o v s z k i  Tibor 
Nincs 300 ezer forintunk.

B á t o r  Antal
Van benne egy kiegészítő, hogy nem kell ahhoz 300 ezer 
forint, ha lennének vállalatok, vállalkozók, akik hajlandók 
lennének beszállni. Szerintem ezzel feltétlenül kellene 
foglalkozni.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Berki Zoltánnénál van szervezés alatt ez a dolog.
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M i s k o l c z i  Ferenc
Szeretnék néhány közérdekű bejelentést tenni. Pétfürdőn a 
Berhidai út és a Liszt Ferenc utca közötti' parkban évek óta 
olyan megsüllyedt járdaszakaszok voltak, amelyeken 
gyakorlatilag csapadék esetén nem lehetett egyáltalán járni. 
Most végre három ilyen szakaszból kettő elkészült. A 
harmadik, - a Berhidai út 100. előtti járdaszakasz - nem 
készült el. Az azért halasztódik, mert ott nem az a probléma, 
hogy meg kell emelni a járdaszintet, hanem van egy olyan rész 
ott, ami kőfalakkal van körülhatárolva, teljesen 
lefolyástalan, és a Közüzemi Vállalat szakembereivel 
konzultálva annak az a megoldása, hogy ott egy csapadékvíz
elvezetőt kell létesíteni. Viszonylag könnyen megoldható, 
mert pár méterre van a csapadékvíz-csatorna. Tájékoztatásul 
mondom a pétieknek, hogy ennek ez lesz a megoldása. Szathmáry 
úrnak most írásban is leadtam ez irányú igényünket, hogy ezt 
a lehető legrövidebb időn belül rendelje meg a Közüzemi 
Vállalattól annál is inkább, mert ott a közelmúltban egy elég 
súlyos elcsúszásos baleset is történt amiatt, hogy ott a 
víztócsát akarta kikerülni az illető.
A másik amit szeretnék mondani, hogy az iskola alatti 
kerékpárúton megint nem ég teljes hosszában a világítás.
L e s z k o v s z k i  Tibor
Javasolom, hogy ne várjátok meg mindig a testületi üléseket, 
mert az ÉDÁSZ-nak lehet bejelentést tenni. Ennek bejelentése 
valamennyiünk feladata.
M i s k o l c z i  Ferenc
Pétfürdőn a 400-as szálló előtti területnek a licitálása 
megtörtént. Kérném ismertetni, hogy mi lett az eredményi
L e s z k o v s z k i  Tibor
Az én ismereteim szerint 6-nak, 3-nak és egynek van gazdája, 
tehát így oszlik meg.
Van-e más bejelentés, észrevétel?
Schmidt űr kérte tőlem, hogy olvassam fel ezt a levelet. 
Mindenkinek lemásoltattam, ki is lett osztva, kérem mindenki 
döntsön ezzel kapcsolatban és a részvétellel kapcsolatban is.
Tisztelt Képviselő-testület, Hölgyeim és Uraim, Kedves TV- 
nézők ülésünket bezárom, ezzel búcsúzunk.
A Polgármester több hozzászólás nem lévén az ülést 18 óra 30 
perckor bezárta.

K. m. f.
szS-

( Leszkovszki Tifapr ) ( Dr. Czeidli István )
pplgárnvester jegyző


